

DORSCON ORANGE

ADVISORY FOR COVID-19 OUTBREAK

16 MARCH 2020

We are at DOSCON Orange since 7 February 2020. There is wide spread of COVID-19 cases world wide and cases are still reported daily in Singapore.

The following measures are implemented to protect the occupants of the Home :-

- Each resident is allowed **1 (ONE)** visitor at a time;
- All visitors are required to have their temperature taken and complete the Declaration Form. Those who are unwell, have travelled **out of Singapore** within the past 14 days or do not complete the Declaration Form will not be allowed entry into the Home;
- The Home's daily visiting hours are from 9.00am to 7.00pm;
- Children ages 13 years and below, should as far as possible, not visit until further notice.

We seek your understanding and co-operation in :-

- making the declarations truthfully as under the Infectious Diseases Act, anyone making a false declaration can be prosecuted; and
- observing the measures to keep our residents well and the community safe.

For more information about the outbreak, please visit MOH website at: www.moh.gov.sg.

Singapore Christian Home

橙色应对级别
2019 冠状病毒疾病疫情
2020 年 3 月 16 日

亲爱的访客,

自 2020 年 2 月 7 日起, 我国的疾病暴发应对系统警戒一直都定在橙色级别。2019 冠状病毒疾病病例已经在全球各地广泛传播。新加坡每天都有新的确诊病例出现。

由即日起:

- 每次只限 **1 位** 访客探访;
- 每位访客必须接受体温检查及填写申报表, 否则不能探访;
- 如果您在过去的 14 天内 **曾离开过新加坡**, 或者感到身体不适请不要拜访住在本院的亲友;
- 探访时间改为早上 9 点到晚上 7 点;
- 请避免带 13 岁或以下的小孩探访。

我们感谢您的合作和谅解:-

- 在填写申报表时, 请提供确实资料。根据新加坡传染病法案, 任何人士如作出虚假声明将可能被起诉。
- 遵守各项措施, 与我们一起保护本院院友和社区。

若想知道更多有关疫情的最新的情况, 请浏览新加坡卫生部网站
www.moh.gov.sg.

新加坡基督徒爱老院